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MENÚ DIARI 
amb postres i café

12€

Avda. Catalunya, 206 • 08184 Palau-solità i Plegamans 
Tel. 93 116 07 87 • calsabater@yahoo.es  

També carta amb carn, peix i 
marisc fresc d’Arenys de Mar 
Xef Bokata, tapeo... 

Demana el nostre 
menú “xiqueteo”  

OBRIREM LA REVETLLA DE CAP D'ANY, PER SANT SILVESTRE I REIS

Dinars d'empresa i familiars adaptats al vostre pressupost

El passat dia 9N, més de 5100 persones del municipi 
van exercir un dels drets fonamentals en que es basa la 
democràcia i, en conseqüència, l'estat del benestar que 
tant ens havien inculcat i defensat els nostres dirigents. 
Des de les primeres hores del matí i fins a les vuit de la 
tarda/nit, la tranquil·litat i la normalitat foren dues de les 
línies en les que va fluctuar el dia al municipi. Al final, Palau 
no va diferir gaire de la mitjana de Catalunya. Igual que 

en d'altres eleccions, els resultats finals son quasi idèntics 
als de la mitjana del territori. Aquesta vegada ha estat 
una bona participació amb més de 5.100 persones que 
van anar a dipositar la seva opció. D'elles, un 77% es va 
decantar directament pel si, si, mentre que 633 persones 
del total de votants es van decantar pel si, no i altres 265 
ho van fer directament pel no.

continua a les pàgs. 12-13 

Palau vota amb serenor el 9N i segueix la mitja de Catalunya

Palau rendeix homenatge 
al darrer alcalde de la 
República, Florenci Nualart 

● pàg. 14

El Ple municipal aprova 
les noves taxes de l’any 
2015

● pàg. 17

El jugador del Palau, Sergi 
Garcia passa 10 hores a 
l’hospital

● pàg. 22
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676 454 630

DESPATX / LOFT / OFFICE
2 ENTRADES

2 BANYS
ACABATS AL TEU GUST 

97.000€

INVERSIONISTA:

C/ Secretari Gil, 4 • 08184 Palau-solità i Plegamans
Tel. 938 644 858 • Fax 938 646 168
guber@gubercatalunyaserveis.com
www.gubercatalunyaserveis.com

Guber Catalunya Serveis, S.L.

SERVEIS PROFESSIONALS DE NETEJA
CONSULTORIA DE RECURSOS HUMANS

SELECCIÓ DE PERSONAL

Tel. 93 864 93 45

C/Isaac Peral, 11
08184 Palau-solità i Plegamans

de dilluns a divendres 
menú de 12 € 

a part d’una petita 
carta i suggeriments

divendres tarda nit 
i dissabte, 

especial de bons 
pernils, formatges, foie, 

carpaccios

vins i caves

DISPOSEM DE DOS 
MENJADORS DE 
45 COMENSALS 

CADASCUN 
PER A TOT TIPUS 

D’ESDEVENIMENTS

portàvem al programa ubicar la biblioteca al Centre Cívic, 
però desprès que s'hagi convertit en el centre d'acollida de 
les entitats, havíem de cercar un altre lloc. Aquest tema de 
la biblioteca està en estudi, però la proposta de pressupost 
del proper any ja recull una partida per fer redactar el 
projecte.

• Seguint amb el tema esportiu, però ffora del tema 
pressupostari, aquest final de mes hi ha prevista la 
re-inauguració del camp de futbol que per fi tindrà 
el nom, el reconeixement d'un personatge mític...
Així és. De fet, no és una re-inauguració. Fa dues legislatures 
vam fer el canvi de gespa, rec, camp de futbol 7, entre 
d'altres millores. Després es va fer una segona fase que va 
quedar a mitges perquè el govern municipal de la passada 
legislatura va oblidar fins i tot la construcció dels vestidors 
dels àrbitres...En arribar de nou a l'Ajuntament, ens vam 
adonar que l'estat de les instal·lacions era lamentable i hem 
volgut posar remei, sempre d'acord amb les possibilitats 
econòmiques de que disposem. Ara hem instal·lat nous 
mòduls que serveixen com a local social, oficines, lavabos, 
vestuari d'àrbitres... i renovem els seients de les grades, 
que estan en molt mal estat. Creiem que els usuaris del 
camp gaudiran d'aquestes millores. 
 
• I el nou nom de les instal·lacions?
És tot un reconeixement a en Francesc Serracanta, un dels 
pilars del futbol del poble. Com a persona, en Serracanta és 
un home molt prudent que ha dedicat hores i hores i que 
ha deixat diners, tristeses, alegries, satisfaccions, etc. El 
seu esforç per l'esport en general es encomiable i la tasca 
desenvolupada ha quedat palesa al llarg de tant de temps. 
La seva marxa es va notar i el futbol palauenc ho ha patit 
sensiblement. Es mereix aquest reconeixement de totes les 
forces polítiques del consistori, i per a mi és tot un honor 
poder fer-ho.

• Tornant al pressupost i canviant de regidoria. Hi 
ha dues noticies recents que no sabem bé si són 
d'urbanisme o de la regidoria concreta a la que 
afecta. Per un costat, la que es refereix a l'institut-
escola i ampliació de Can Periquet. 

Aquesta és una bona notícia per a la Regidoria d'Educació. 
Després d'haver-nos comunicat en una reunió amb la 
Consellera que no farien més matrícules escolars, és bo 
que el centre tingui continuïtat com a institut. Aquest 
govern ha lluitat perquè sigui un institut-escola i que els 
escolars poguessin continuar allà. Hem d'esperar, però, a 
veure que fa la Generalitat, perquè actualment no gestiona 
gaire cosa, per no dir res. En aquest sentit, li puc dir que 
fa més d'un any que hem enviat el nou POUM redactat i 
encara no ens han donat resposta complerta. Per tant, el 
tema de Can Periquet és una bona notícia però hem de ser 
prudents i esperar a veure com evoluciona.

• L'altre tema pel que volíem preguntar ho acaba 
d'esmentar vostè. La població palauenca, no sé 
si per l'interès que desperta o pel temps passat, 
es pregunta que passa amb el Pla d'Ordenació 
Urbanística Municipal (POUM). Que es pot dir del 
POUM?
Ara per ara, està en mans de la Generalitat. Com l'hi he dit, 
el mes d'abril de l'any passat, nosaltres ja vam enviar a la 
Generalitat tota la documentació amb l'aprovació inicial del 
nou redactat del POUM. A data d'avui, dia 12 de novembre, 
encara no hem rebut resposta d'alguns departaments als 
que se'ls ha enviat la documentació. Aquestes respostes 
són necessàries abans de l'aprovació provisional, que és 

tema del mes

Entrevista a l’actual alcaldessa de Palau-solità i Plegamans,  Teresa Padrós

• Estem quasi al final d'un 
exercici i des de l'equip de 
govern s'estan enllestint 
els darrers pressupostos 
municipals de la present 
legislatura, ja què d'aquí a 
sis mesos hi haurà noves 
eleccions. Com està i com 
serà aquest pressupost? 
De fet ja està tancat i preparat 
per a la seva aprovació. Crec 
que és un pressupost realista, 

que està d'acord amb les nostres possibilitats. Pensi que 
des de l'administració de l'Estat no arriba pràcticament ni 
un euro i que la Generalitat ens deu 1.6 milions d'euros, 
tot i que no ens reconeixen 533.000€ d'aquest deute. Tots 
dos governs deixen els ajuntaments com la ventafocs. 
No tenim gaire marge de maniobra i no podem fer grans 
inversions. De fet, dos consellers van dir clarament que la 
Generalitat no donaria diners per fer inversions en piscines 
ni grans equipaments. 
Nosaltres ens hem adaptat a allò que podem afrontar, com 
la millora dels barris, en els que hem treballat força. També 
en el pla d'accessibilitat aprovat el passat 4 de novembre, 
que permetrà abolir les mancances que fins ara tenim al 
poble. Aquest nou pla permetrà la igualtat d'oportunitats a 

totes les persones que pateixen alguna discapacitat. 

• Diu que totes dues administracions estan en deute 
amb l'Ajuntament, quina és aquesta xifra?
La quantitat que ens deuen des de Madrid no la tenim 
perquè no la fan pública. Pel que fa a la Generalitat, 
ens deu 1.600.000 euros. Però aquí hi ha una cosa que 
voldria remarcar. Des del Govern Central havien dit que als 
ajuntaments de menys de 20.000 habitants ens traurien 
part de les competències que ara tenim. Sincerament, crec 
que quan han vist els costos que tenen aquests serveis 
com les escoles, han fet marxa enrere o, al menys, no han 
volgut o no han fet res. Pel que fa a les escoles bressol, 
voldria remarcar que enguany des de la Generalitat no 
ens han donat res i l'any passat fou la Diputació qui va 
assumir la part que havia de pagar la Generalitat. Abans 
ens donaven 1800€ per nen i ara no ens donen res.

• Que podrien avançar o destacar del nou 
pressupost?
Per exemple, a la part esportiva hem tingut molta 
consideració amb l'augment de la demanda de la gent 
que practica esport. I conjuntament amb la participació 
de la majoria d'entitats esportives, hem volgut potenciar 
i millorar allò que està al nostre abast amb la construcció 
de la nova pista coberta al costat dels pavellons. També 
treballem en el canvi de la teulada del pavelló més antic, 
que és d'uralita, material que no s'utilitza ja i a més s'ha 
d'anar amb molta cura amb ell, perquè és un material tòxic. 
Aquest arranjament, en concret, és una espina que porto 
dintre. Com tall anecdòtic li puc dir que aquest pavelló fou 
inaugurat per Martin Villa i a mi m'agradaria acabar amb la 
teulada i els vestigis polítics que es poguessin derivar de 
tot plegat per tal que entrin aires més democràtics.

• En aquesta mateixa zona dels pavellons-
escorxador també hi haurà novetats...
És cert. Es farà una ampliació del Centre de Joves 
l'Escorxador amb la construcció de l'auditori ... i, de 
moment, també els tècnics de la diputació van venir per 
estudiar la ubicació d'una potencial biblioteca. En aquest 
sentit, s'estan estudiant diferents espais. Nosaltres, el PSC, 
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olis, filtres, bateries, frens, embragatges... 
Tot tipus d’eines i recanvis per al teu vehicle

C/ Indústria nau 8 - Pol. Ind. de Can Cortès/Pedra Llarga - 08184 Palau-solità i Plegamans
T. 93 222 90 95 / 627 394 856 - F. 93 113 36 71 - recanviselite@hotmail.com

Av. Catalunya, 101 - 08184 Palau-solità i Plegamans
T. 93 519 31 55 / 627 394 883 - F. 93 113 24 17

Av. Onze de Setembre, 55 - local 1 - 08120 La Llagosta
T. 93 518 70 40 / 627 395 080 - F. 93 113 37 04

NOU CENTRE DE RECANVIS PER A CAMIONS, 
AUTOMÒBILS, FURGONETES I TOT TIPUS DE 

VEHICLES A MOTOR

Automoció i taller de reparacions

C/Secretari Gil, 8 • 08184 Palau-solità i Plegamans
T. 938 648 175 • F. 938 646 168

gippsa@gippsa.com • www.gippsa.com

el següent pas que hem de realitzar nosaltres abans de 
l'aprovació definitiva. És lamentable, però la pilota és a la 
teulada de la Generalitat.

• Encara hi ha qui pregunta per la piscina. Des de 
l'oposició reiteren que l'han liquidat definitivament.
Sí, sí. Encara em diuen per què no es fa la piscina. La 
resposta és fàcil: Si la piscina val tres o quatre milions, d'on 
traiem els diners? Nosaltres hem mantingut els impostos, 
i enguany els hem congelat per tal que ningú no hagi de 
pagar més, per tant, com diem els catalans, són faves 
comptades. És impossible treure diners d'on no n'hi ha i 
tampoc és el moment per fer grans projectes. Miri, tenim 
comptabilitzat el que costaria fer una capa d'asfaltat al barri 
de Can Falguera. Són 800.000€, creu que podem gastar en 
grans macroprojectes?. A mi no m'agrada fer demagògia i 
no diré mentides per quedar bé. A més, en el tema de la 
piscina ha estat un jutge qui ha declarat en una sentència 
que el procés d'adjudicació no complia la normativa de 
contractació pública; de la mateixa manera que hem hagut 
de retornar casi 400.000€ de la Masia de Can Falguera, 
i d'altres diners del projecte del centre del poble o de la 
Riera de Sentmenat per errors en la justificació de les 
subvencions rebudes. 

• Quina ha estat la prioritat del seu partit, el PSC, 

al govern de l'Ajuntament durant aquest mandat al 
que finalitzarà en sis mesos? 
Des del partit socialista hem tingut una prioritat molt clara 
durant aquest govern: treballar per la millora del barris. La 
regidora Carme Sanz ha treballat molt aquest tema per tal 
que la gent pugui viure en les millors condicions als barris 
del nostre poble. S'han asfaltat barris sencers que tenien 
els carrers de terra, s'han arranjat vies i vials i s'ha treballat 
intensament en la millora del clavegueram i les xarxes de 
serveis. Un exemple molt evident en aquest sentit és l'obra 
de millora que s'està fent a la carrerada amb l'avinguda 
Catalunya. Demanem disculpes als veïns per les molèsties 
que estan patint, però la millora d'aquest encreuament, 
tant en la seva distribució com en l'asfaltat i els serveis serà 
considerable i ens beneficiarà a tots. 

• I ja que parlem de temes polítics, que pensa el 
PSC de tot plegat que afecta actualment Catalunya. 
Hi ha hagut dos canvis positius amb l'entrada de Pedro 
Sánchez al PSOE i de Miquel Iceta al PSC. Tots dos han 
portat renovació i clarificació en les idees de la relació que 
han de mantenir Espanya i Catalunya. Li puc dir clarament 
que Catalunya necessitem una millora en el tracte que 
rebem de l'Estat, però ho podem aconseguir mantenint 
una relació federal que ens atorgui més govern, però sense 
trencar. Jo no he estat mai persona de divisions, sempre 
m'ha agradat sumar, unir i intentar aconseguir els objectius 
tots plegats. Crec que anant per separat s'aconseguirà 
menys.

• Per acabar, es tornarà a presentar com candidata 
a l'alcaldia?
En aquests moments, el PSC de Palau ha de celebrar una 
assemblea per triar qui serà el seu candidat o candidata a 
l'alcaldia del poble el proper maig de 2015. Si em pregunta 
si estic disposada a tornar-me a presentar, li puc contestar 
que a mi sempre m'ha apassionat treballar pel meu poble, 
i si els meus companys i companyes ho creuen convenient 
i consideren que puc continuar encapçalant el projecte 
socialista a Palau-solità i Plegamans, ho valoraré.
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punt de vista editorial

Les opinions expressades als articles 
corresponen exclusivament al criteri 
i a la responsabilitat dels autors.

A la secció "cartes al director", els textos, els 
quals agraïm per endavant, hauran d'arribar 
picats, en disquet o cd o bé enviats per mail 
i hauran de tenir una extensió màxima de 15 
línies. És imprescindible que arribin signats 
amb nom, cognoms, direcció i telèfon. No 
publicarem escrits que estiguin signats amb 
pseudònim o inicials.
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08184 Palau-solità i Plegamans
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Web 

www.alzinapalau.com

El passat dia 9N, 2,25 milions de catalans van expressar a les urnes 
el seu desig donant suport a una opció respecte al futur de Catalunya. 
En proporcions similars ho han fet també els palauencs/ques. Tots 
plegats ho van fer desafiant la negació/prohibició del govern de 
Madrid. 
La xifra esmentada és substantiva, és molt important i més si tenim 
present que la il·legalitat del procés i la seva dubtosa eficàcia 
posterior, etc. no han ajudat a augmentar la mobilitat en vers el procés. 
Hi ha d'altres aspectes que possiblement també han incidit a la no 
mobilització com el previsible i intencionat caràcter de distracció de tot 
plegat davant temes greus que afecten a la societat que argumenten i 
citen amb reiterada freqüència els que no volien el procés . 

Malgrat aquests temes esmentats i que el 36% de la població no sigui 
una majoria reforçada, ni molt menys, la intensitat emocional de molts 
ciutadans, el voluntarisme dels que van prendre part, la determinació, 
el civisme ciutadà, etc., donen un triomf qualitatiu al procés que 
ningú pot obviar i menys encara menystenir com han fet dirigents i 
alguns mitjans de la capital de l'Estat. Que s'hagin mobilitzat amb 
tots aquests arguments en contra més del 36% dels catalans, és 
motiu suficient per a que es treguin les venes dels ulls els dirigents 
del govern central.
Ara s'imposa una etapa diferent, la del diàleg. Un diàleg que permeti 
posar les bases a una sortida digna i acceptada per a tothom, al 
menys per a la gran majoria. Però per posar les bases en les que 
es sustenti aquest diàleg, s'ha d'entendre i acceptar la realitat del 
que s'està negociant. Difícilment es pot negociar be i, menys encara, 
arribar a un bon acord final si no es coneix bé (o es nega) la realitat 
del que es negocia o no es vol treure les venes dels ulls.
 

Cal diàleg

 
Síguenos ahora en www.pppalau.com

 

9N: 7 de cada 10 catalanes 
se quedaron en casa
El 9N tuvo menos participación que el Estatut de 2006

Hay que destacar que las cifras ofrecidas por la Generalitat no tienen 
ninguna fiabilidad porque no ha existido una garantía democrática: no 
hay censo electoral, no había representantes de los partidos políticos, ni 
interventores, ni un convocante claro. Es importante recordar que en este 
caso se permite participar a mayores de 16 años y a extranjeros residentes. 
Un fracaso de participación: a pesar de la hipermovilización solo 
participaron el 36% de los convocados. Es la peor cifra de participación; 
incluso la votación del Estatut en 2006 logró un 49%. Según la Generalitat 
de Cataluña, han votado 2.236.806 personas de un total de más de 
6.300.000 que podían acudir a votar. 
Dos tercios de los catalanes, por lo tanto, la gran mayoría, se han quedado 
en casa y no han querido participar en este simulacro de consulta que es 
una farsa. Una mayoría de catalanes no ha apostado por el proceso de 
ruptura.
Menos del 30% de los llamados a votar ha optado por la independencia. 
Si se comparan los resultados con las pasadas elecciones autonómicas de 
2012 se observa que el voto por la independencia ha obtenido 238.000 
votos menos. Este resultado es especialmente relevante ya que en este caso 
estaban llamados a participar 725.000 personas más.
El 9N no ha sido más que un acto de propaganda independentista, organizado 
por los independentistas y sin validez democrática. Sus promotores han 
renunciado a cualquier apariencia de neutralidad convertidos en juez y 
parte del proceso. La imagen de Oriol Junqueras presidiendo una mesa es 
una clara demostración de la falta de requisitos democráticos durante la 
jornada del 9N. 
La Fiscalía General de Estado continúa recabando datos en el ámbito de las 
diligencias de investigación abiertas y, a la luz de estas investigaciones y 
las múltiples denuncias presentadas ante los juzgados en Cataluña, valorar 
la existencia de responsabilidades penales y ejercer en los próximos días 
las acciones legales que correspondan.
Lo único bueno del 9N es que ya ha pasado, que hoy es día 10 y podemos 
empezar a hablar de otras cosas
Después de gastar 10 millones de euros en el proceso que se podrían haber 
gastado en otras cosas se ha de iniciar una nueva etapa donde se marquen 
las prioridades y dejar la política ciencia ficción.
Cataluña está en disposición de superar el debate independentista 
porque así lo desean muchos catalanes. Muchos que no se manifiestan 
públicamente. Tenemos que pasar página, salir del monotema del discurso 
independentista. Desde el PPC reclamamos que se recupere la iniciativa 
política en Cataluña. El Gobierno de la Generalidad debe restablecer una 
agenda política donde sus prioridades sean las mismas de los catalanes. 
Artur Mas tiene que decidir si sigue construyendo muros de división o bien 
si construye puentes de diálogo.
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T’hi esperem!! 
Cuina tradicional amb productes de qualitat

Esmorzars 
de Forquilla !!

Tapes, 
entrepans freds i 

calents
Plats combinats... i més

Vine i gaudeix a la 
nostra terrassa

RAMBLA  VERGE DE MONTSERRAT 15
08194 PALAU-SOLITÀ I PLEGAMANS

que guiava la resta de voluntaris, afegeix que «l'afluència 
de la gent va tenir dues puntes, la de primera hora ja 
esmentada i a darrera hora del matí, però no va haver-hi 
grans aglomeracions», matisa.
Pons destaca «l'alt grau de civisme demostrat» pels 
ciutadans del municipi, argumenta que fou «un dia ple 
d'entusiasme en el que hem tingut vivències de tot tipus». 
Destaca algunes tot i que nosaltres volem ressenyar la 
presència i participació en el procés de qui ha estat el 
major activista palauenc en pro de la independència de 
Catalunya. Es tracta d'en Joan Ventura qui, entre d'altres 
moltes coses, ha estat fundador de l'ANC de Palau. A 
l'actualitat, en Ventura està convalescent d'una malaltia 
que no li permet recolzar com voldria una de les seves 
majors inquietuds i per la que ha lluitat durant tota la seva 
vida. L'activista en pro de l'independentisme va arribar al 
centre en ambulància i va votar, tot i que per fer-ho, van 
haver de sortir fora del recinte amb l'urna.
I així es va passar un matí al llarg del qual es van apropar 
a l'IES la meitat de les persones que ho farien al final del 
dia. Segons Pons, a les 13 hores havien dipositat la seva 
papereta un total de 2544 persones, més el 50%. Restaven 
però set hores més.

Mes de 5100 paperetes
La tarda fou relativament plàcida i la presència de gent fou 
continua, però més fluida. A darrera hora hi havia una mica 
més, probablement per la presència dels curiosos que volien 
saber els resultats. Uns resultats que no van sorprendre 
ningú i que no van diferir de la resta de Catalunya. Després 
de fer el recompte es van recollir un total de 5.145 
paperetes , és a dir, més de 5000 vots emesos o palauencs 
que van desafiar el govern de Madrid i fins i tot el Tribunal 
Constitucional exercint un dret fonamental que un i altre 
els havia negat. 
Segons les xifres que s'ha fet públiques, els resultats fruit 
de l'opinió d'aquestes 5.145 persones que van realitzar un 
acte d'expressió lliure, tranquil i cívic, son els següents:
 3.992 palauencs/ques va introduir la papereta amb el Sí-
Sí, la qual cosa representa el 77,59% de les persones que 
van votar:
633 o el 12,30% dels que van emetre el vot, es van 
decantar per l'opció del Sí-No, 
265 persones que representen el 5,15%, van votar 
directament per l'opció del No: 
54 votants van optar per l'opció del Sí-vot en blanc, que 
representa l' 1,05% 
28 persones que suposen el 0,54%, es van decantar pel 
vot en Blanc 
I altres opcions o variants foren les 173 paperetes restants 
emeses. Representen el 3,36% del total.

Participació
Cal dir d'entrada que és molt difícil donar una dada exacte 
del percentatge de participació reial que s'ha produït al 
no disposar del cens electoral, al que hauríem d'afegir les 
persones compreses a la franja d'edat que va des dels 16 
anys fins als 18. Ara bé, prenent com a base les dades de 

l'Institut d'Estadística de Catalunya (INDESCAT) de l'any 
2013 i fent una extrapolació d'altres conteses electorals 
municipals, podríem estar al voltant dels 11.400/11600 
persones que podrien complir el requisit exigit per poder 
participar al procés. I si partint d'aquesta xifra que no és 
exacta, ni ho pretén, es podria afirmar que al voltant d'un 
35% de palauencs/ques que podien fer-ho, es van apropar 
al centre de votació per exercir un dret fonamental de la 
democràcia.

Eren les set del matí i encara que no era plenament de dia, ja es veien moviments 
al carrer de l’institut Ramon Casas. Els primers voluntaris per dur endavant un 
procés participatiu al que havien tret tot el seu valor jurídic i únicament l’havien 
deixat un sabor reivindicatiu, començaven a engegar motors. Tenien per davant 
la missió de facilitar tot el necessari perquè els palauencs que volguessin opinar, 
tinguessin al seu abast allò que necessitessin per manifestar els seus sentiments 
i desitjos. 
La jornada laboral d’aquests nous activistes es va iniciar una bona estona abans 
que comencés la del gran públic. Aquest últim ho havia de trobar tot a punt quan 
arribés al centre. Tot en ordre i al seu abast. I així va ser.

Cua a primera hora
A les nou del matí, molta gent,al voltant 
d'unes 200 persones, esperonades 
els dies anteriors pels organitzadors 
del procés i invitades a apropar-se 
a les portes del centre de votació 
abans que s'iniciés aquesta amb la 
finalitat de formar cues visiblement 
importants, ja s'havien personat a 
l'entrada de l'IES. A les nou dons, 
ja s'havia assolit el primer objectiu, 
formar una bona cua abans d'iniciar la 
votació. A banda i mentre esperaven 
l'obertura de les portes, van aprofitar 
el temps per signar la iniciativa de 
denunciar l'Estat espanyol davant els 
organismes internacionals (ONU, UE, 
etc). Al final del dia 3.770 persones 
van acostar-se al un punt de recollida 
de signatures. Era el segon objectiu 
aconseguit. El tercer era més d'odre 
i de civisme. Un civisme demostrat 
pels ciutadans palauencs que no van 
donar cap motiu per a la intervenció 
de cap cos de seguretat al llarg de 
tot el dia. Abans que s'iniciés tot el 
procés però, més d'un esperava amb 
certa inquietud i també ansietat que 
no apareixes el cotxe del «cuerpo». 
El que si va aparèixer fou el vehicle 
amb una dotació dels mossos, però 
únicament van fer acte de presència 
i res més...

Inici de la votació 
Eren les nou quan es van obrir les 
portes. Els palauencs que entraven al 
recinte en el que es desenvolupava el 
procés, es van trobar davant seu les 
13 meses repartides circularment a la 
sala d'actes i 39 voluntaris asseguts, 3 
per mesa, disposats a recollir l'opinió 
dels participants que lliurement 
dipositaven la papereta amb la seva 
opinió escrita. 
Estava tot perfectament organitzat per 
lletres/cognoms i, si algú tenia algun 
dubte, hi havia un voluntari prop seu 
per informar de tot allò que calgués 
i tractar de solucionar -la. I és que 
amb els 39 voluntaris hi havia també 
quatre gestors i una coordinadora que 
tenia cura de tota la logística. Es tracta 
de la palauenca, Rosa Pons qui, una 
mica emocionada assegura que el flux 
continuat de gent es va prolongar al 
llarg de tot el dia. La coordinadora 
que vetllava perquè tot anés bé i 

La normalitat fou la característica predominant d’un 9N   participatiu

• Cues al 9N per a participar.
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• Baguette: 0,60€ (oferta 2 x 1€)
• Barra pagès: 0,85€ (oferta 2 x 1,50€)
• Mini croissants 7 peces: 1€
• Mini croissants choco/salats 3 peces: 1,2€ (15€/kg)

• xocolata aMB nata + 3 xurros o 5 Mini croissants: 2,95€

Sant Miquel, 40 (al coStat de l’eScola Marinada)
08184 Palau-Solità i PlegaManS

Tel. 93 749 40 68

Gran oferta de tardor
de 4 a 8 de la tarda, 

Xocolata + 3 bunyols o 
4 minicroisants

2,5€. “AMPLIA CARTERA DE  ALQUILER” 

“TERRENOS Y CASAS  EN VENTA” 

DISPONEMOS DE UNA AMPLIA CARTERA DE TERRENOS DE 600 m2 DESDE 100.000€

PRECIO: DESDE 189.000 €

TERRENO ZONA CAN FALGUERA

PRECIO: 116.000 €

PRECIO: 135.000 €

El darrer alcalde 
constitucional, abans 
del cop d'Estat i que la 
guerra civil acabés amb 
la República espanyola i, 
en conseqüència, amb 
l'ordre constitucional 
i democràtic, en 
Florenci Nualart ja té el 
reconeixement que es 
mereix del nostre poble. 
Un reconeixement en 
forma d'homenatge 
que el diumenge dia 26 
d'octubre li van retre 
des de la seva família, la 
Societat Coral La Unió de 
la que en el seu dia havia 
estat president, altres 

entitats socials i esportives del municipi i la majoria dels 
partits que formen part del consistori actual. 
Tots plegats (al voltant d'un centenar de persones) havien 
acudit a la crida de l'Ajuntament i del govern municipal 
encapçalat per l'alcaldessa, Teresa Padrós, per tal 
d'inaugurar els jardins que envolten l'actual centre cívic o 
antic Centre d'Assistència Primària (CAP). En quest espai o 

jardins que a partir d'ara es coneixeran amb el nom del que 
fora el darrer alcalde de la República, hi ha també un petit 
monument, descobert durant l'acte amb la figura d'aquest 
batlle efímer però que va viure l'alcaldia amb gran passió i 
també amb gran pressió. 
El monument impulsat des de la regidoria de cultura al 
cap davant de la qual hi ha el regidor Miquel Rovira, és 
obra de l'artista i polític palauenc, Miquel Truyols. Es tracta 
d'un relleu en bronze on hi apareix la imatge i el nom del 
batlle, creat en una placa inclinada que descansa sobre un 
peu també metàl·lic. El conjunt té forma de faristol i s'ha 
col·locat sobre la gespa dels jardins que envolten el Centre 
Cívic.
 
Gran activista social
Però l'acte no solament consistia en un homenatge 
merescut de la societat palauenca. També intentava recollir 
i/o emfatitzar el sentiment humà i social que Nualart 
transmetia vers els ciutadans als que en tot moment va 
intentar ajudar en la mesura de les seves possibilitats. 
Nualart fou un destacat activista social que durant la guerra 
civil espanyola i desprès de la mateixa va actuar i vetllar 
per aquells que tenien problemes d'un i d'altre bàndol. 
En aquest darrer aspecte son moltes les anècdotes o 
actuacions humanitàries d'en Nualart que relaten els pocs 
veïns que encara viuen d'aquell temps i/o que recorden 
accions del batlle. 
Hi ha que manifestar que després de la guerra, els 
comentaris i els diàlegs d'aquestes i d'altres actuacions que 
tinguessin a veure o es poguessin relacionar amb temes 
polítics, eren tabú i, per això, son poc conegudes de la 
societat paluenca i quasi totalment desconegudes del gran 
públic que ara omple el municipi. 

Salvar a conciutadans
Però tot i el silenci, diuen, «més d'un li deu la vida a aquest 
batlle», definit pel seu net, en Jaume Ventura com «un 
home íntegre i honest, entregat als seus principis i ideals 
però respectant sempre les idees dels demés». 
El propi regidor de cultura, Miquel Rovira, casat amb la 
Magda, neta d'en Florenci Nualart, apunta que com alcalde, 
en Nualart «vetllava per tots els que tenien problemes, 
fossin del bàndol que fossin i els amagava on podia, la 
majoria de vegades a casa seva amb el risc que això 
representava de ser delatats», afirma Rovira. 
«Es va jugar la vida pels seus conciutadans, però també 
va aconseguir salvar més una persona, la qual cosa li va 
servir per guanyar-se l'estima dels palauencs/ques», diu el 
regidor. Amb l'estima però no va ser suficient perquè, no va 
continuar d'alcalde. Desprès de deixar de ser l'alcalde, és a 
dir, desprès de la guerra es va dedicar a la pagesia.
Per tancar l'acte, l'Alcaldessa Teresa Padrós va recordar 
l'obra d'en Florenci Nualart com a batlle, com el fet 
d'impulsar la creació de les primeres escoles públiques de 
la vila, en un immoble dissenyat per l'arquitecte Sert. 
«Va ser tolerant, entranyable i sensible», va dir Padrós 
referint-se a Nualart, afegint que «va ensenyar quin és el 
bon camí, el de la pau, la tranquil·litat i l'amor».

Palau rendeix homenatge al darrer alcalde de la 
República, Florenci Nualart

• Florenci Nualart.

Amb la publicació de la licitació pública per dur a terme 
les obres necessàries, el Departament d'Ensenyament de 
la Generalitat de Catalunya confirma la transformació de 
Can Periquet com institut, la qual cosa significa que Palau 
contarà amb dos instituts per cursar els estudis de Educació 
Secundaria Obligatòria.(ESO) a partir del curs 2017-18. 
Per a l'ampliació de l'actual centre, segons la idea en que 
s'ha de basar el projecte per transformar l'Escola en un 
institut de secundària, es preveu una inversió necessària 
de 185.324€,. El nou centre ocuparà una superfície d'uns 
1.500 metres quadrats en els terrenys annexos a l'actual 
escola. El disseny final del nou centre no es sabrà fins que 
fins que la Generalitat anunciï l'empresa guanyadora del 
projecte. 
La notícia ha agafat quasi tothom per sorpresa i ha estat 
rebuda amb l'alegria que això suposa per uns i altres. Per 
als primers, els familiars i els 114 alumnes que actualment 
estudien al centre (de 1r a 4t de primària) perquè podran 
continuar estudiant-hi fins acabar 4t d'ESO. Però per a a la 
resta de la comunitat educativa del municipi, conjuntament 

amb els dirigents municipals l'alegria és te un sabor una 
mica agredolç, perquè no satisfà plenament la proposta 
que s'havia consensuat a nivell local i que passava per 
aconseguir que Can Periquet acabés essent un institut escola 
de forma permanent. És a dir, que hi estudiessin alumnes 
de 3 a 16 anys (educació infantil, primària i secundària). El 
tinent d'alcalde d'Ensenyament, Joan Carles Tinoco és un 
dels que es troba en aquesta situació i, malgrat que celebra 
que «finalment Can Periquet sí tindrà un format d'institut 
escola», no amaga el seu desencís, perquè ho serà només 
per als alumnes que hi estudien actualment, i no com a 
projecte educatiu permanent»
Cal dir que Can Periquet com institut també absorbirà 
alumnes que actualment cursen infantil i primària a altres 
escoles del municipi. Els primers en entrar-hi des d'altres 
centres per estudiar-hi 1r d'ESO seran, doncs, una part dels 
que actualment fan 4t de primària. L'altra part podrà optar 
entre l'actual únic institut públic de la vila, Ramon Casas i 
Carbó, o el centre concertat Marinada.

L’escola de Can Periquet serà institut a partir de l’any 2017
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Oferta: 

matrícula gratuïtaOferta: 

matrícula gratuïta

INSTAL·LACIONS 

N  O  V  E  S

Instal·lacions esportives urb. La Font dels Enamorats • 08140 CALDES DE MONTBUI
Avda- Camí Reial 32 (nau 1)

Palau-solità i Plegamans  08184 BCN

dtdneumaticos@hotmail.com • dtd-neumaticos.com
Tels. 93 863 94 65 / 678 897 493

LLANDES I 
PNEUMÀTICS

El Ple ordinari municipal del passat dia 30 d'octubre, 
va donar el vist i plau a les noves ordenances i taxes 
municipals que s'aplicaran durant el pròxim any. De fet, son 
quasi les mateixes que regien fins ara, ja que es mantenen 
les mateixes a excepció de dos lleugers canvis que s'han 
introduït, la creació d'una nova taxa per els horts municipals 
i la modificació de l'ordenança que regula l'impost sobre 
el valor dels terrenys de naturalesa urbana. . La proposta 
presentada per l'equip de govern ha sortit endavant amb 
els 9 vots dels grups que en formen part (PSC, ICV-EUiA i 
la Veu de Palau, l'astenció del regidor d' ERC, i els vots en 
contra de CiU i PP.
Amb les noves ordenances, presentades i defensades pel 
tinent d'alcaldie d'Economia, Joan Segrelles «no s'augmenta 
la pressió fiscal a la ciutadania i això és fruit de la bona gestió 
financera de l'equip de govern». El regidor apuntà que des 
del govern voldrien inclús baixar-les, però també precisà 
que l'Ajuntament no pot decidir completament tot el que 
afecta a les ordenances fiscals, perquè «estem subjectes 
al compliment de les lleis». En aquest sentit va ressenyar 
que «l'IBI no es pot abaixar perquè l'Ajuntament ja aplica 
el coeficient mínim que permet la llei». També argumenta 
que s'ha tingut una exquisida sensibilitat amb les persones 
més necessitades al aplicar bonificacions per a les persones 
i famílies que travessen per dificultats econòmiques.
Totes aquestes matisacions les feia Segrelles en resposta 
als suggeriments que des de l'oposició li van fer els 
diferents portaveus. Tots ells van deixar palesa la seva 
disconformitat amb el temps reduït que van tenir per 
examinar la proposta presentada i van argumentar la 
reducció d'algunes taxes que, en la seva opinió, es podien 
haver recollit. A tall d'exemple una rebaixa de l'IBI com va 
demanar l'Enric Feitó de CiU o rebaixes per els que vulguin 
posar un negoci nou com demanava el portaveu del PP, 
David Zambrana. Tots van utilitzar com argument que l'IPC 
interanual de Catalunya registrat a l'agost ha estat d'un - 
0,1%. Si ha estat negatiu, rebaixen les taxes per poder dir 
que es mantenen igual, fou una petició a la que també es 
fa afegir en Miquel Truyols d'ERC. 

Els dos canvis introduïts respecte a laes taxes d'enguany 
son la .modificació de l'ordenança fiscal que regula l'impost 
sobre l'increment de valor dels terrenys de naturalesa 
urbana i la creació d'una nova taxa dels horts urbans. 
Quan a la primera, a partir d'ara queden exemptes de 
pagar aquest impost les persones que perden la propietat 
d'un immoble a causa d'execucions hipotecàries o dacions 
en pagament. . Des de l'equip de govern entenen que 
l'aplicació d'aquest impost a persones que s'enfrontaven 
a un procés d'aquestes característiques, resultava injusta. 
Amb la modificació, l'Ajuntament allibera també una 
partida de 35.000€ d'un fons social que havia creat per 
ajudar les persones del municipi que podrien trobar-se 
amb l'obligatorietat de pagar aquest impost en cas d'una 
execució hipotecària o dació en pagament. Respecte a la 
segona, s' ha aprovat una nova taxa, la que ha de regular 
la cessió dels futurs horts urbans que impulsa l'Ajuntament. 
està en procés de crear. La nova taxa estableix que les 
persones a les quals se les cedeixi una parcel·la hauran 
de pagar 40€ per any per poder gaudir-ne i per col·laborar 
amb els costos d'inversió i manteniment.

El Ple municipal aprova les noves taxes de l’any 2015

La majoria dels partits de Palau amb representació municipal 
i altres sense aquesta representació al consistori van 
signar una denuncia/manifest contra l'Estat espanyol com 
a responsable de vulnerar el dret del poble català a decidir 
el seu futur polític en impedir l'exercici de la democràcia 
mitjançant un referèndum o consulta homologable 
internacionalment. L'acte es va desenvolupar el passat dia 
set, dos dies abans del 9N, a la sala consistorial els/les 
regidor/res de CiU, Jaume.Oliveras, Josep Mª Serraviñals, 
Mercè Pla i Carme Rubí, el d'ERC, Miquel Truyols, la tinent 
d'alcalde i regidora d'ICV, Àngels Marcuello i el regidor del 
PSC i també tinent d'alcalde David Abascal. A la signatura 
de la denúncia es van adherir posteriorment els regidors 
de cultura M. Rovira i de Medi Ambient, Pedro Sánchez 
dels grups municipals del PSC i ICV, respectivament. Tots 
ells van expressar el seu suport a la cita del 9N, a allò que 
desitgen els ciutadans i que va acabar succeint, un dia de 
festa, reivindicatiu i participatiu que «ens permeti avançar 
en la consecució dels objectius que ens proposem». Ho 
van dir tots ells, uns es van quedar en el dret a decidir com 
dret fonamental democràtic i altres van anar més enllà en 
les seves reivindicacions que, evidentment, passen per la 
independència de Catalunya.
D'altra banda, 3.770 persones van acostar-se a un punt de 

recollida de signatures que es va instal·lar fora del local de 
participació (a la vorera i al costat de la porta d'ebntrada) 
per rubricar la seva adhesió personal a la «denúncia 
ciutadana davant de les Nacions Unides, el Parlament 
Europeu, la Comissió Europea, el Consell d'Europa i l'OSCE 
contra l'Estat Espanyol com a responsable de vulnerar el 
dret del poble català a decidir el seu futur polític en impedir-
li l'exercici de democràcia mitjançant un referèndum o 
consulta homologable internacionalment».

Per la seva banda, els partits contraris al procés van 
expressar la seva disconformitat amb el procés. Des del 
PP, els regidors electes per boca del seu portaveu, David 
Zambrana van exigir el compliment de la sentència del 
Tribunal Constitucional. I des de Ciutadans, en aquest cas 
sense representació municipal, el president a Palau, Joan 
Martínez va rebutjar el procés, «perquè no porta enlloc». 
Altres partits extra municipals, en aquest cas favorables 
com les CUPs de Palau van donar el seu total recolzament 
al manifest i també al procés. El seu portaveu, en Jordi 
Méndez animava tothom a votar per assolir la independència 
que necessita Catalunya. En similars termes s'espasaven 
des de Procés Constituent que reivindiquen un nou procés 
constituent per Catalunya.

Els càrrecs electes de Palau es sumen a la denuncia 
contra l’Estat davant organismes internacionals
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617 378 035
XAVIER CAPARRÓS

93 864 98 38
Palau-solità i Plegamans

TAXI

SERVEIS CONCERTATS I 
LLARG RECORREGUT

SERVEIS PORT/AEROPORT
PAQUETERIA

EMPRESES
TAXI COL·LECTIU (7 places)

COBRAMENT AMB TARGETA 
DE CRÈDIT O EFECTIU

xaviercaparros1@gmail.com

XAPA I PINTURA:
• 

pintura
• Reparacions de sinistres en 

bancada
• Recollida i lliurament gratuït de 

vehicles a domicili
• Vehicle de cortesia
• Netejes integrals d’interiors i 

exteriors
• Treballem amb totes les 

campanyies asseguradores.

MECÀNICA:

• 
electròniques

• Grans ofertes en el canvi de 
pneumàtics

• Alineació electrònica de la direcció
• Revisem i portem el vehicle a  ITV 
• Ofertes mensuals
• Vehicle de substitució

TEL./FAX 93 864 84 70 • E-MAIL: mateu@fordservicios.com

PRESSUPOST SENSE 

COMPROMÍS

Venda de vehicles nous, Km0 i de 2a mà. Grans ofertes en cotxes gerència 
TRUQUI'NS I L'INFORMAREM

Promoguda per Celler Ballbé, el passat dijous 
dia 13 de novembre, es va desenvolupar al 
Restaurant palauenc Can Sabater un tast 
de vins, en la que hi van prendre part una 
vintena de persones, clients i amics d'en 
Salvador Ballbé, responsable màxim del 
Celler del mateix non ubicat a l'Avinguda 
Catalunya.
L'acte que es va transformar en una classe 
magistral impartida per l'enòleg, Javier 
Bañales sobre tot el que envolta el mon del 
vi, fou «una cata» sobre els vins produïts 
a les Bodegas Arzuaga de Quintanilla de 
Onésimo, a la Ribera del Duero.
Els presents van testar cinc caldos elaborats 
a les citades Bodegas i van gaudir de 
l'excel·lència del seu «blanco de invierno», 
un vi 100% chardonay i de la resta de caldos, 
tots ells amb la varietat tinto fino (templanillo 
o morro de llebre) com a base (alguns amb 
un petit percentatge de cabernet sa uvignon 
i/o albillo). Entre aquests, equilibrats, 
tranquil,etc. destacar el que denominen 
«el sol en una cova de vino» fruit del pago 
Florentino. Un caldo de 12 meses en barrica, 
mono varietal templanillo.

Tast de vins promogut per Celler Ballbé a Can Sabater

• Els convidats al tastet de vi.

Els palauencs podran gaudir d'un nou auditori el pròxim 
any, una nova sala polivalent que resultarà de l'ampliació 
del Centre de Joves l'Escorxador de Palau que preveu dur a 
terme el govern municipal, segons es va posar de manifest 
en el decurs del darrer ple municipal celebrat el darrer 
dijous del mes d'octubre. 
En el decurs del debat d'una moció en la que el tinent 
d'alcalde d'Economia, el regidor socialista Joan Segrelles 
explicava el canvi d'una partida pressupostària de 416.000 
euros, va apuntar que aquesta es destinava a l'ampliació 
del centre de joves l'escorxador, ampliació que estava 
destinada a donar resposta a algunes demandes dels joves, 
entre elles a la d'un auditori.
A l'actualitat i des del mes de febrer ja s'està treballant 
ja en la idea que en tot moment «és producte de la 
participació i aportació dels joves», apunta el regidor de 
Joventut, Joan Carles Tinoco. Un projecte que, segons 
diu, es pensa licitar a principi d'any, però es farà amb 
el vist i plau del consistori per tal que, si hagués canvi 
de govern desprès de les pròximes municipals, el nou 
govern ja sabria de que va tot el projecte. Un projecte 
que, malgrat que l'hem titulat així, no serà exactament 
un auditori, sinó una sala polivalent amb la que hi haurà 
un escenari en el que es podran desenvolupar obres de 
teatre i espectacles de tota mena, apunta el regidor.  

Tinoco afegeix que també hi haurà un magatzem i que els 
actuals bucs d'assaig quedaran integrats en el nou espai. 

Prioritats 
L'anunci d'aquesta ampliació de l'escorxador que va agafar 
per sorpresa a la resta de grups de l'oposició, va tenir una 
resposta un tant agredolç, ja que cap dels grups es va 
manifestar en contra de la iniciativa, però si van criticar la 
forma i van acusar l'equip de govern d'actuar amb criteris 
electoralistes. També van decantar el debat fora del projecte, 
afegint que hi ha altres prioritats abans que aquesta. Part 
d'aquests diners provenen del tant amanit i famós conveni 
de Can Valls (ningú va parlar de les requalificacions finals) 
que en principi s'haurien de destinar a la construcció de 
la piscina, la qual cosa la va utilitzar el portaveu d'ERC, 
Miquel Truyols per assegurar que amb el canvi de destí, 
s'enfonsa definitivament la seva construcció. Tot i aquestes 
recriminacions, cap dels portaveus de l'oposició es va 
manifestar en contra de la iniciativa. Inclús, l'Enric Feitó 
de CiU va oferir el suport del seu grup i va demanar poder 
formar-hi part del desenvolupament de iniciativa.

Per la seva banda, des del govern, els diferents portaveus 
van rebatre les crítiques de l'oposició apuntant que aquest 
projecte i posterior construcció és una necessitat i que es 
fa en funció de les possibilitats socials i econòmiques de les 
que disposa l'Ajuntament. També van rebutjar l'acusació 
d'electoralisme, perquè la inauguració del nou recinte serà 
ja al llarg del 2015 ja amb el nou consistori que hagi sorgit 
de les pròximes eleccions municipals governant, va apuntar 
el regidor d'Ensenyament i Joventut Joan Carles Tinoco. 
Quan al tema de la piscina, les dues tinents d'alcalde, 
Carme Cabeza i Àngels Marcuello van deixar palés que la 
no construcció de la piscina és producte fonamentalment 
d'una sentència judicial que va posar de manifest les 
potencials irregularitats en les que es sustentava» i que, 
«si s'hagués dut a terme tal i com s'havia plantejat, hauria 
suposat greus pèrdues econòmiques al municipi».

Palau tindrà un nou auditori el 2015
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Taller especializado en chapa y pintura

Nuevas tecnologías de pintura 
con base al agua

NUESTROS SERVICIOS
�  Servicio rápido de reparación de plancha y pintura

�  Elaboración de presupuestos sin compromiso

�  Reparación rápidas de rascadas y abolladuras menores

�  Préstamo de vehículo de sustitución gratuito con cita previa

�  Recogida y entrega de vehículo a domicilio 

Tel. 617 611 259
E-mail: autoarenas@hotmail.com

C/ Industria  s/n Nave 9 - Avda. del Ebro s/n (pasaje)
08184 Palau-solità i Plegamans

Queden poques setmanes per inaugurar la 
32a Exposició de diorames a Can Malla que 
està prevista per al dia 14 de desembre. 
Tots els pessebristes estem treballant de 
debò. Des d'un punt de vista individual per 
enllestir cadascú el propi diorama i des del 
punt de vista col·lectiu en que es treballa, 
no tan sols per fer que l'exposició sigui un 
gran èxit de acceptació, sinó també, en tot 
el seguit d'activitats complementàries que 
farem els propers dos mesos i que detallem 
al final.
Ara mateix l'activitat es centre en acabar 
el curset de l'Escola de Pessebrisme, 
la preparació de diorames per a altres 
entitats, de Palau-solità i Plegamans i de 
fora, una nova publicació del Grèvol i tot un 
seguit de novetats a Can Malla que tenim 
previstes també de cara la inauguració de 
l'exposició. 
També estem preparant el Patge reial 
i el Tió a Can Malla i com cada any, la 
botifarrada i el brou del a vigília de Reis 
que organitzem a Can Cortés.

INAUGURACIÓ DE LA 32a EXPOSICIÓ DE PESSEBRES:  
Can Malla

Diumenge 14 de desembre:
a 2/4 de 12: Inauguració Oficial
Presentació del present butlletí «El Grèvol»
a les 12: Visita a les exposicions 
Ballada de Sardanes
a la 1: Aperitiu 
Estarà oberta fins diumenge dia 18 de gener. 
Horaris d' Obertura :Dissabtes de 17 a 20,30 i Diumenges i Festius 
de 12 a 14 i de 17 a 20,30

Nadal, 25 
de 12 a 2 del migdia:Tió a Can Malla

Diumenge, 28  
de 12 a 2 del migdia: Patge Real a Can Malla

Altres activitats:
Dimecres Pessebrista de 18:30 a 20:00 h
«Obrim Can Malla per gaudir i informar» de totes les nostres 
activitats.

L’Associació Pessebrista enfila la recta final per a la 
32a exposició de pessebres

Un bon nombre de persones, al voltant d'una trentena de persones es van donar 
cita a l'auditori de Can Cortès per assistir a la xerrada respecte a la prevenció 
i/o com reconèixer i com actuar davant un ictus. La xerrada/conferècia fou 
impartida pel doctor Víctor López, metge de capçalera del Centre d'Assistència 
Primària (CAP) del municipi qui va deixar 'palès que l'ictus és un accident de 
salut molt greu que consisteix en el tamponament o trencament d'una artèria al 
cervell, provocant la mort de cèl·lules cerebrals per manca d'irrigació sanguínia, 
cosa que pot suposar discapacitats físiques i psíquiques, especialment si no 
s'actua amb rapidesa. Segons López aquest accident és la primera causa de 
discapacitat i de mort entre les dones i, aprofundint en les estadístiques, cada 40 

segons una persona pateix un ictus a 
Catalunya, independentment del 
nom que es doni a l'accident. I és 
que aquesta malaltia és coneguda 
amb diferents noms, que van des 
del mencionat ictus fins a l'embòlia 
cerebral, tot passant pel vessament 
cerebral, feridura, apoplexia, 
trombosi, etc. Independentment del 
nom que s'utilitzi, davant d'un quadre 
que pugui esdevenir en un ictus, la 
rapidesa d'actuació és cabdal per la 
supervivència del malalt i/o per evitar 
seqüeles o minimitzar-les, segons el 
doctor.

La rapidesa és bàsica
López ho va sintetitzar de forma 
molt clara, planera i entenedora. Si 
se sospita que algú pateix un ictus 
s'ha de fer que somrigui, aixequi els 
dos braços i parli. Si no pot fer amb 
normalitat algun d'aquests gestos o 
accions, és pràcticament segur que ho 
pateix i cal actuar amb tota la rapidesa 
possible, trucant al 112 i explicant 
aquests símptomes per tal que s'activi 
el codi ictus i es traslladi la persona 
afectada a un hospital amb equips 
especialitzats. El nostre hospital de 
referència davant d'un codi ictus és el 
de la Vall d'Hebron
López va exposar també els factors de 
risc que augmenten les possibilitats 
de patir un ictus. Entre ells va citar 
la hipertensió arterial, el colesterol, 
diabetis, obesitat, sedentarisme, el 
tabac i l'alcohol. Va apuntar també els 
«possibles antídots» o recomanacions 
per prevenir-lo: una alimentació sana 
i equilibrada, l'exercici físic i deixar de 
fumar. I per aquelles persones que ja 
han superat un ictus va suggerir una 
recomanació. «Cal seguir un programa 
de rehabilitació, continuar amb la 
prevenció dels factors de risc i adaptar 
la llar i l'entorn davant les possibles 
seqüeles físiques i/o psíquiques».
La xerrada, celebrada en el Dia 
Mundial de l'Ictus, va comptar amb la 
col·laboració de l'Alcaldessa de Palau, 
Teresa Padrós, i de Carmen Cabeza, 
Tinenta d'Alcaldia d'Acció Social i 
regidora de Sanitat i Salut Pública del 
consistori, que van intervenir en la 
cloenda de la xerrada. Una conferència 
en la que es van exposar aquelles 
dades alarmants: cada 40 segons una 
persona pateix un ictus a Catalunya 
i que aquest accident és la primera 
causa de discapacitat i de mort entre 
les dones.

Xerrada sobre l’ictus o embòlia cerebral a càrrec del 
doctor Víctor López
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El pròxim dia 3 de gener sortejarem 
un billet de 100€   

a cada  botiga membre de l'Associació

VINE I COMPRA A  LES NOSTRES 
BOTIGUES. T'OBSEQUIAREM AMB 

PARTICIPACIONS  DEL  
NÚM. 3 1 1 2 6  

QUE ES  SORTEJARÀ EL PRÒXIM DIA  
21 DE DESEMBRE

Col·labora:Organitza:
Ajuntament de 

Palau-solità i Plegamans.
Regidoria de Comerç

Les botigues membres de l'Associació Illa Comercial Palau us desitgen unes 
bones compres abans del Nadal i bones festes

C/Barcelona, 37 / Dom Bosco                             •                     Tel. 93 864 5614
N O  R E F O R M E  S I N  C O N S U LT A R N O S

REFORMA INTEGRAL DE COCINA REFORMA INTEGRAL DE BAÑO

DESDE 

2.500 € 
+ IVA

CONSTRUCCIONES,REFORMAS, REHABILITACIÓN DE FACHADAS...
consúltenos y se sorprenderá

DESDE 

4.900 € 
+ IVA

El cap de setmana del 8 i 9 de novembre fou molt negatiu 
per a l'entitat esportiva del F. C. Palau. Dos jugadors de 
dos equips diferents de l'entitat van passar per moments 
difícils. El Sergi Garcia, centrecampista del primer equip, 
va perdre la mobilitat en el seu cos desprès d'una caiguda 
soferta en el decurs del partit que disputava el dissabte, 
mentre que en Biel Serrats de l'equip juvenil es va lesionar 
de gravetat i no podrà jugar més al futbol.
En el decurs del partit que disputava el Palau contra el 
Santa Perpètua el passat dissabte dia 8 al camp de la 
Riera, encontre que acabaria perdent el Palau per 0 a 2, el 
centrecampista del conjunt local, Sergi Garcia va patir una 
caiguda que podia haver tingut greus conseqüències. Tot i 
que no va haver mala intenció, en la disputa d'una pilona 
per alt, el jugador del Palau va caure en mala posició. De 
fet, en Sergi va saltar i, en la caiguda, el jugador contrari 
li va fer el llit, segons comenten des de l'entitat esportiva. 
A conseqüència de la mala caiguda, el centrecampista del 

Palau va quedar estabornit i dues hores després perdia 
la mobilitat, per la qual cosa fou traslladat a l'hospital, 
concretament a la Vall d'Hebron. Deu hores després de 
l'entrada al centre hospitalari, en Sergi seria donat d'alta. El 
jugador pateix una forta inflamació de les cervicals, motiu 
pel qual continua en repòs.

Greu lesió del juvenil Serrats
El passat diumenge dia 9, el jugador de l'equip juvenil B 
del Palau, Biel Serrats va patir una greu lesió de genoll en 
el decurs de l'encontre de futbol que jugava el Palau contra 
l'equip del Centre Sabadellenc 1856. El jugador del Palau 
juvenil i també entrenador del l'equip Benjamí B es va fer la 
lesió tot sol. Fou una lesió per una petjada en fals. 
El primer diagnòstic no pot ser pitjor per un esportista. En 
Biel no podrà seguir jugant al futbol. Sembla que el jugador 
ja havia tingut una lesió al mateix genoll l'any passat de la 
que s'ha pogut ressentir.
El partit es jugava al mati del diumenge al camp de La 
Riera. Una vegada que es va produir el fatal accident, els 
serveis del club van demanar la presència de l'ambulància.

El jugador del Palau, Sergi Garcia passa 10 hores 
a l’hospital

• En Sergi amb els jugadors infantils que entrena.

• En Biel amb els benjamins que entrena.
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AVANÇA’T AL 
NADAL !

Camí Reial , 118 • Palau-solità i Plegamans
Tel. 93 866 77 90 • www.nanospalau.com

Vine i compra la roba,  i et farem un  

10% de descompte

Pizza
al horno de leña

30 cm

Tel. 93 864 95 37
Dom Bosco, 22

08184 Palau-solità i Plegamans

PIZZAS para llevar a casa 

a 9 €

(Excepto pizza Vulcano, Calzone, Marinera y Ferra)

MENÚ DIARIO

(de lunes a viern
es)

10€

Una tripleta de jugadors del Club 
Petanca de Palau es va proclamar 
campió de Catalunya, a ler-se amb el 
primer lloc en el campionat que es va 
celebrar el passat dissabte, dia 15 en 
Salou.
La tripleta de jugadors esta formada 
pel Domingo, Salva i Jose que es van 
imposar a la final al potent club de 
Terassa, Quatre Barres.
A la final disputada a la vila 
mediterrània hi van prendre part els 
quatre equips primers classificats a la 
fase provincial de Barcelona, Girona, 
Lleida i Tarragona.

Desprès de disputar el primer 
quart de la temporada, ja es 
pot parlar del bon inici de curs 
realitzat per l'equip sènior 
femení del CFS Palau. A dia 
d'avui, l'equip es troba situat 
en cinquena posició de la 
Primera Divisió Catalana, a tant 
sols un punt del segon conjunt 
classificat. I, segons opinen 
els responsables de l'entitat, 
aquest resultat encara té un 
mèrit més significatiu si prenem 
en consideració que ha estat una temporada de canvis i de transició.
I si que ha estat un any de canvis. El primer d'ells s'ha produït a la banqueta. La 
fins ara entrenadora «Maribel Torres» ha deixat pas a l'Alfredo Barrios «Piti». Per 
aquest és la seva segona etapa dins del Club. 
A banda d'aquest canvi, cal esmentar el relleu que s'està impulsant des de dintre de 
del Club. La idea que es pretén és què, en un període relativament curt de temps, 
el primer equip estigui nodrit en la seva gran majoria per jugadores formades al 
Club. A la present temporada, 3 jugadores s'han incorporat procedents de l'equip 
femení cadet. Son la Laia Buhigas, la Janet Pinedo i la Susanna Serrano. Totes 
tres han evolucionat des dels equips inferiors de l'entitat. 
Els responsables de l'entitat palauenca argumenten que altres jugadores del Club 
en edat juvenil, també pujaran ocasionalment per tal de reforçar l'equip i alhora 
per a enriquir-les en coneixement i experiència.

El Club de 
petanca campió

Bon inici de temporada del sènior 
femení del FS Palau

Nefasta ratxa del Palau

Amb la derrtota soferta el pasat dissabte dia 7 al camp e La 
Riera contra el Santa Perpètua per 0-2, el conjunt palauenc 
es posava directament a la zona de perill o entre els que 
jugaran la seva pròpia lliga per eludir el descens de categoria. 
Amb la següent derrota , la d'aquest dissabte contra el Sant 
Celoni per 2-1, ja ha culminat la seva entrada en els llocs de 
descens. 
Als darrers cinc partits, únicament han pogut recollir un 
empat, és a dir, de 15 punts en joc, un únic punt. Un bagatge 
molt minso que únicament es podria justificar argumentant el 
gran nombre de baixes esportives que pateix la plantilla. Fins 
a sis jugadors hi ha a la infermeria, en Jaume Santa Maria, 
Raul Morillas, Joan Cuadras, Roberto, Sergi, Edu Martínez, no 
s'han pogut alinear en els darrers partits disputats.
Amb tot, el futbol desplegat pels jugadors que entrenen en 
Jose Antonio Fernández, «Mauri» i Jonatan Maraver, és bonic i 
alegre, la qual cosa incideix en la presència de públic al camp. 
I és que, malgrat que els partits es disputin els dissabtes a 
la tarda i que els socis mostren la seva disconformitat amb 
l'horari, hi ha una major presència al camp que en anteriors 
temporades. Clar que, en aquest aspecte, també té molt a 
veure el fet que enguany, la majoria de jugadors son del 
municipi. En temporades anteriors, la presència de jugadors 
nascuts o vivint a Palau era purament testimonial. I això 
també es nota.

Per al pròxim dia 30 s'ha organitzat una gran jornada 
lúdica, esportiva i festiva a les instal·lacions esportives 
del fins aquell dia Camp de La Riera. Durant tota la 
mati es desenvoluparan els actes amb la presentació 
dels 20 equips i 260 jugadors que conformen l'entitat, 
amb la reinauguració del camp, la inauguració dels nous 
equipaments ubicats a l'entrada del recinte esportiu i, 
com a punt culminant, el canvi de nom del camp. I és 
que des d'aquell dia, es passarà a denominar, Camp 
Francesc Serracanta.
Amb aquest acte es reconeix la trajectòria que en pro 
de l'esport palauenc i, millor encara, a favor del futbol 
ha realitzat en Francesc Serracanta al llarg de la seva 
vida. Des de petit, adolescència i joventut, ho va fer com 
tots els joves practicant l'esport. Posteriorment, com a 
directiu i finalment i durant molts anys, com president 
d'una entitat que precisament enguany celebra el seu 
centenari, el F. C. Palau.
La iniciativa de fer aquest reconeixement l'arriba, 
encara que tard, ja que fa quatre anys que va deixar 
la presidència del FC Palau sense fer cap soroll, amb el 
reconeixement unànime de tot el consistori palauenc, 
que, en el ple ordinari del mes de febrer va decidir 
per unanimitat anomenar les instal·lacions esportives 
municipals amb el seu nom.

El dia 30, reinauguració 
del camp de futbol

• Domingo, Salva i Jose, guanyadors d'enguany.

• Susana, Janet i Laia.
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No saps on anar a dormir? Descobreix els nostres bungalows!
Descobriu també el nostre restaurant de cuina tradicional 

catalana amb menús especials per a grups!

El teu hotel en 
plena montanya de 

Caldes...

Ctra. BV-1243 a Sant Sebastià de Montmajor km 0,3 - 08140 - Caldes de Montbui
Tel. 93 865 46 95 - Fax. 93 866 75 80 - info@elpasqualet.com

Malgrat que encara estem quasi a un mes de la data de la diada de Santa Llúsia, 
fira que es desenvoluparà el cap de setmana del 14 i que, d'alguna manera, és 
la que marca l'entrada a les festes de Nadal, la demanda d'un lloc i/o permís per 
muntar una parada a l'espai en el s'ubicaran, ha estat espectacular, segons les 
dades amb les que actuen a la Regidoria de Comerç responsable de dur endavant 
la iniciativa.
El regidor de l'àrea, en Miquel Rovira creu que aquest increment de peticions 
podria atribuir-se en gran part al fort patiment que està sofrint la societat com 
conseqüència de la crisi econòmica. Evidentment, el regidor també vol mirar-ho 
per la banda positiva i afegeix que els bons resultats assolits en edicions anteriors 
també poden influir a l'hora de fer aquestes peticions. 
Els palauencs han vist que Santa Llúcia és un punt en el que es pot tenir un 
aparador per mostrar els productes i volen aprofitar l'esdeveniment per potenciar 
allò que volen mostrar. El nombre de visitants a la mostra en anteriors edicions ha 
estat molt significatiu i no deixa de ser-hi un bon referent per muntar les parades, 
afegeix el regidor de comerç.
Rovira diu que enguany la mostra tindrà un format diferent i que les parades es 
muntaran en els llocs habituals, Plaça de la Vila, Camí Reial i Carrer Estació, però 
remarca un canvi substancial. «No hi haurà parades al carrer Anselm Clavé i si 
al carrer Padró». En aquest darrer carrer també hi haurà les atraccions infantils. Els integrans de la  nova junta de 

l’ACB hem pogut portar a terme 
un dels  primers desitjos: celebrar 
la presentació de tots els equips 
de bàsquet del Palau.  El passat 
dissabte, dia 15,  ha estat un gran 
i emblemàtic rècord: una especial 
trobada de tots els jugadors del 
nostre club. 
L’equip dels Sots-21 ens va fer 
gaudir d’un gran partit tot just 
abans de la presentació.  
Mentre, tots els palauencs, els 
animàvem des de la grada.  A final 
del partit es va fer la presentació de 
cadascú dels equips, entrenadors, 
delegats i  jugadors. 
En tota aquesta presentació vàrem 
comptar amb la col·laboració d’en 
Toni Francesc, antic president de la 
Junta del Palau.  En nom de l’actual 
Junta,  un especial agraïment a 
l’alcaldessa la Sra. Teresa Padrós 
i al Sr.  Miquel Rovira, regidor 
d’esports, per la seva presència i el 
seu recolzament. Agraïment a tots 
els pares, jugadors, entrenadors, 
col·laboradors i espònsors que fan 
possible seguir amb el desig de 
continuar amb el club de bàsquet 
al nostre poble: Palau Solità i 
Plegamans.

Altres actes
Per altra banda, durant el diumenge, dia 14 la fira coincidirà amb la inauguració 
de la 32 mostra de pessebres, amb la cursa o, millor, caminada a Gallecs i 
amb un acte de la Marató de TV3. 
Quan a la caminada, el regidor de Comerç i també d'esports, apunta que hi 
haurà un esmorzar solidari a Gallecs. Els diners que es recullin aniran a la 
marató. De moment encara és obert tot, tant el format com la participació 
a la Fira i també els actes d'aquell dia. Romandrà obert fins uns dies abans.

Fort increment de la demanda de 
parades per Santa Llúcia Presentació dels 

equips de l’ACB

• Els equips de bàsquet de l’ACB.
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GABINET
TERÀPIES ALTERNATIVES

HOMEÒPATA – NATURÒPATA – KINESIÒLOGA

Lidia Ruiz Tabuenca
Postgrau i Màster en Homeopatia. (IHC). SEHC nº 184
Llic. Biologia (UB). 
Doctora en Medicina i Cirurgia (UAB)

Bronquitis – Amigdalitis – Otitis – 
Estrenyiment –  Trastorns digestius 
– Psoriasi – Èczema – Fibromiàlgia – 
Fatiga – Artritis – Ciàtiques – Lumbàlgies 
– Migranyes – Depressió – Ansietat – 
Insomni – Asma – Al·lèrgies – Dolors 
Menstruals – Embaràs – Menopausa – 
Trastorns circulatoris, etc.

Gimnàstica per a la patologia de mans

Continuem amb els explicarem exercicis per a mans, tant 
per canell com per dits. Està recomanat tant per patologies 
reumàtiques com artrosis o artritis com per persones que 
forcen les mans a la feina o en algun esport.
Aquests estiraments són útils per contrarestar els problemes 
derivats de moviments repetitius; per això és bo practicar-
los tots els dies, sobre tot, a la feina.

Exercici 101
Objectiu: Millorar la flexibilitat dels 
dits.
Posició inicial: Amb una mà ens 
agafem una punta d'un dit de l'altra 
mà.
Execució: Rotar suaument un dit. 

Duració: 5 voltes cap a cada costat, amb tots els dits de 
la mà.

Exercici 102
Objectiu: Millorar la flexibilitat dels 
dits i hidratar les articulacions.
Posició inicial: Amb una mà ens 
agafem una punta d'un dit de l'altra 
mà.
Execució: Estirar lleugerament un 

dit. 
Duració: Mantenim l'estirament 2 o 3 segons, amb tots 
els dits. 

Exercici 103
Objectiu: Relaxar els braços i les 
mans, eliminar tensions.
Posició inicial: Assegut o de peu, 
amb els braços al costat del cos, les 
espatlles relaxades i avall. 
Execució: Sacsejar les mans. 
Duració: 10 segons.

Exercici 104
Objectiu: Estirament dels lligaments 
palmars del carp i musculatura i 
tendons palmars.
Posició inicial: Ajuntar els palmells 
de les mans davant del cos.
Execució: Mantenint els colzes 
aixecats i anivellats. Pressionar una 
mà contra l'altra i baixar-les cap 
avall.

Duració: Mantenir 10 segons. 

Exercici 105
Objectiu: Estirament més intens 
dels lligaments palmars del carp i 
musculatura i tendons palmars.
Posició inicial: Ajuntar els palmells 
de les mans davant del cos.
Execució: Mantenint els colzes 

aixecats i anivellats. Pressionar una mà contra l'altra i rotar 
les mans fins encarar-les cap avall.
Duració: Mantenir 10 segons. 

Exercici 106
Objectiu: Mantenir la elasticitat i la 
mobilitat articular del carp.
Posició inicial: Ajuntar els palmells 
de les mans davant del cos.
Execució: Mantenint els colzes 
aixecats i anivellats. Empènyer amb 
una mà cap l'altra costat fins notar 
una lleu tensió.
Duració: Mantenir 10 segons. 

Per a més informació us podeu adreçar al nostre 
centre: Us hi esperem!!!

Consells sobre alimentació i salut
Molt s'ha escrit i es continua escrivint sobre les dietes i 
hàbits alimentaris correctes, però què hi ha de cert en tot 
això? Existeix l'alimentació ideal? Quin és el mite i la realitat 
dels aliments? És important realitzar alguna dieta durant el 
tractament homeopàtic? Ja Hanhemann fa més de dos cent 
anys, que va definir l'homeopatia fa gairebé dos-cents anys, va 
parlar en el seu llibre Organon de guarir sobre alguns aliments 
i substàncies per a ell nocives, i que s'haurien d'evitar en el 
tractament de les malalties cròniques, com el cafè, te, i altres 
tisanes ... herbes i vegetals amb acció medicinals com l'all, 
ceba, api, julivert (per la seva interferència amb els remeis 
homeopàtics), carns i salses assaonades, begudes alcohòliques 
en general... xocolates aromàtics... Però quant s'ha parlat 
des de llavors..! Sembla que la ciència serveix per justificar 
menjar, o prendre el que ens agrada... Així és com en nutrició, 
com en altres ciències queda molt per descobrir i demostrar... 
Avui es parla que el cafè, tan injuriat, aportaria compostos 
fenòlics que millorarien la salut visual i cardíaca, a més els 
seus consumidors tindrien menor incidències de diabetis, 
accidents cerebrovasculars, Parkinson i Alzheimer, però... no 
hem d'oblidar que és un irritant gàstric i estimulant, per la 
qual cosa no estaria indicat en gastritis, úlceres gàstriques i 
insomni per exemple. A més hi ha estudis que parlen de que 
usat en excés durant l'embaràs (dos tasses diàries) produiria 
nounats de baix pes. A més el cafè en gra, no així el de filtre 
o instantani, podria elevar el colesterol fins a un deu per cent. 
També la xocolata és considerat avui com beneficiós per a 

la salut. Hi ha alguns estudis que parlen de que la xocolata 
seixanta per cent de cacau o més combatria l'envelliment de les 
cèl·lules cerebrals i milloraria la capacitat cognitiva per millorar 
la circulació cerebral, a més d'afavorir la síntesi de substàncies 
pròpies del sistemes nerviós, anomenades endorfines que 
millorarien l'estat anímic, a més de considerar-se com anti-
cancerigen. El tomàquet conté licopè amb alt poder antioxidant, 
disminuiria els riscos de problemes cardíacs i de càncer. Es 
parla que l'oli d'oliva seria útil, així com les llavors de sèsam 
(sempre molides), a l'osteoporosi. També és de destacar la 
utilitat dels condiments, com la cúrcuma, el safrà, la mostassa i 
l'orenga, que serien antioxidants, analgèsics i antiinflamatoris. 
La patata avui es considera important per combatre l'acidesa. 
Alguns consellets útils en alimentació i salut: 
1. No ingerir begudes ensucrades, carbonatades ni gasoses. 

L'aigua és la beguda ideal, És important ingerir abans dels 
àpats o fora d'ells. 

2. Els canvis alimentaris s'han de fer lenta i progressivament, 
incorporant altres aliments, com cereals, llavors, fruites 
seques (alt contingut omega 3 que milloren la memòria i 
ajuda a controlar la pressió) i són aportació molt important 
d'olis essencials i vitamines a la dieta. 

3. Disminuir el contingut de sal i sucres en la dieta ... 
aconseguiràs molts beneficis a curt i llarg termini! 

4. Realitzar activitats físiques, avui present en algunes piràmides 
d'alimentació i salut, no només per l'activitat aeròbica, 
important per mantenir el nostre aparell cardiovascular en 
bon estat ... sinó també perquè la seva pràctica provoca 
la secreció d'endorfines que ens mantenen un bon estat 
anímic i permet que els nostres ossos es mantinguin forts. 
Però quina activitat? Qualsevol, la qual prefereixi la persona, 
això li permetrà mantenir-la en el temps. Sempre començant 
lentament i sense moltes exigències per evitar lesions. 

5. Aprendre a menjar lent i pausat ... mastegant correctament 
els aliments, això ens permet per una banda realitzar una 
millor digestió ja que la mateixa comença a la boca, i d'altra 
banda menjarem menys quantitats ja que donarem temps al 
fet que s'instal·li el mecanisme de sacietat. No ens oblidem 
que el sabor dels aliments està a la boca, hem de mirar, 
olorar, assaborir ... 

6. No sotmetre'ns a modes pel que fa a siluetes es refereix, 
entre elles la de primesa extrema, tan en voga en aquests 
darrers cinquanta anys; recordem que en altres moments 
la bellesa va ser la Maca de Goya, amb els seus «rotllets». 
I menjar, no per ansietat sinó per plaer és important, és un 
dels plaers de la vida. A més avui es parla d'aliments que 
ens fan bé, no només pels nutrients que contenen, sinó per 
mecanismes de recompensa. Hem de tenir en compte que 
un els factors de risc d'obesitat en l'adult és l'obesitat en el 
primer any de vida. 

7. Ingerir racions importants de fruites i verdures, generalment 
com a col · lacions. 

8. No deixar passar moltes hores entre àpats, això incrementa 
molt la nostre gana. 

9. Les pastes i farines, han de ser en el possible integrals, i cal 
menjar-les amb vegetals a fi de «alentir» la seva absorció, 
això evitarà que en poques hores tornis a tenir molt gana!

Susanna Garriga Artigas
CENTRE DE FISIOTERÀPIA PALAU

Fisioterapeuta col. 2657
Tècnica en Medicina Tradicional Xina

Il·lustracions: Míriam Fabregat Samper

Lidia Ruiz Tabuenca
Homeòpata Unicista, Naturòpata i Kinessiòloga
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Telèfons d'interés

Ambulàncies (TSC)              061
Aigües Cassa 93 715 57 00
Ajuntament 93 864 80 56
Autobusos Sagalès  93 593 13 00
Biblioteca municipa 93 864 41 77
Bombers de la Generalitat    085
CAP Palau  93 864 98 98
(Petició hora consulta mèdica)   93 728 44 44
CAP Santa Perpetua

(urgències mèdiques) 93 560 06 11
Camp de futbol  93 864 90 07
Cementiri municipal 93 864 80 56
Cementiri Parroquia 93 864 82 00
Creu Roja (Caldes)  93 865 35 35
Deixalleria Municipal 93 864 37 89

Escoles
Escola bressol El Sol 93 864 96 74
Escola bressol Patufet             93 864 58 53
Escola Marinada 93 864 88 53
CEIP Can Cladellas  93 864 47 10
CEIP Palau  93 864 51 59
CEIP Folch i Torres 93 864 88 85
IES Marinada 93 864 98 92
IES R. Casas i Carbó 93 864 95 95

Farmàcies
Beatote  94 864 80 47
Cunillera  93 864 98 30 
Muntada  93 864 96 80
Diana Lagarda  93 864 48 96

Jutjat de Pau  93 864 56 63
Mossos d'esquadra 
 (Santa Perpètua)              93 581 77 00
Mossos Trànsit              088 
Protecció civil  93 864 96 96
TAXI CAPARRÒS              617 378 035
Radio Taxi              93 864 90 35 
 (Palau-Mollet) 93 593 74 01

Robatoris
Des de la sortida d'aquesta revista a mitjans del passat mes es 
van n produir una sèrie de petits robatoris  com és el cas   del furt 
d'una bicicleta que estava estacionada dins el recinte del Camp 
de Futbol Municipal. El fet va passar el  dia  18, el mateix dia en 
que  hi va haver una temptativa de robatori en un habitatge del 
carrer de Can Torrents. L'acte delictiu no es va consumar ja que 
els malfactors van fugir en ser sorpresos pel propietari.

Dos  intents de robatori es van desenvolupar el dia  21. Un 
d'ells es va perpetrar pel mètode de l'encastament d'un vehicle 
a l'aparador (allunatge) en un establiment de l'Avinguda de 
Catalunya. Posteriorment, les mateixes persones van intentar 
fer un altre robatori en un establiment del mateix carrer sense 
aconseguir-ho. La col·laboració ciutadana va permetre conèixer 
les característiques del cotxe utilitzat. Les dades es van facilitar 
a la Policia científica dels Mossos, que s'ha fet càrrec de les 
investigacions.

El dia 23 d'octubre es va produir un robatori en un habitatge 
del carrer del Nord. El dia 29 d'octubre es va produir un furt en 
un habitatge de la rambla del Sol, un altre en unes obres de 
canalització de gas del carrer de Poblet i un robatori en un camió 
estacionat al Camí Reial. El dia 30 d'octubre es va produir un 
robatori en una empresa del carrer del Doctor Fleming. El dia 8 
de novembre va ser sostret un ciclomotor que estava estacionat a 
la plaça de la República, el qual va ser recuperat l'endemà. El dia 
6 de novembre va ser sostret un bolso de l'interior d'un vehicle 
estacionat al camí de Can Padró. El dia 10 de novembre va ser 
sostret un ciclomotor estacionat al carrer de Colom. La patrulla de 
la Policia Local havia  localitzar el dia 20  d'octubre una moto que 
havia estat robada i va ser retornada al seu propietari.

El dia 22 d'octubre es va produir un accident a l'Avinguda de 
Catalunya en topar un camió amb un cotxe que estava estacionat. 
No va haver-hi persones ferides. El dia 28 d'octubre es va produir 
un accident en el kilòmetre 6 de la carretera C-155; un vehicle va 
sortir de la via i la copilot va resultar ferida lleu. El dia 29 d'octubre 
un camió va topar amb un cotxe estacionat a la confluència del 
passeig de la Carrerada i la rambla del Mestre Pere Pou, sense 
que cap persona resultés ferida. 
El dia 1 una noia menor d'edat va patir ferides lleus en ser 
atropellada per un cotxe al carrer de Pompeu Fabra

Durant la nit de la Castanyada (31 d'octubre) es van rebre dues 
queixes per llançament d'ous a les façanes d'habitatges i quatre 
queixes per excés de soroll al carrer. Pel que fa als casos d'excés 
de soroll, localitzats els grups de persones que feien soroll agents 
de la Policia Local van informar de les molèsties que s'estaven 
causant, fet que va portar al cessament de l'activitat. En un 
dels casos, però, es va fer una denúncia per incompliment de 
l'Ordenança de Civisme. Durant el servei, també es va localitzar 
un noi que duia una dotzena d'ous, els quals van ser retirats de 
manera preventiva.

El dia 2 de novembre es va detenir un veí del poble com a 
pressumpte autor d'haver comès un robatori amb violència la nit 
anterior. Els fets van succeir al carrer de Sant Oleguer quan tres 
joves van colpejar a un menor i li van sustreure un telèfon mòbil, 
es dona la circumstància de que tots ells es coneixien. 
D'altra banda, una patrulla de la Policia Local va identificar tres 
persones que es trobaven a l'interior d'un establiment comercial 
de l'avinguda Diagonal i que havien aixecat sospites entre el 
personal responsable de la botiga. Els homes, que van sortir 
corrents en detectar la presència de la Policia Local, no portaven 
a sobre cap objecte susceptible d'haver estat furtat.

    Incidències Destacades     Nit de castanyada

    Detenció per robatori

    Accidents de trànsit

El dia 9 de novembre, i amb poc espai de temps es va encendre 
foc a tres contenidors ubicats al carrer de M.Aurèlia Capmany, al 
carrer de Pompeu Fabra i a la plaça de la Rata Pinyada. Els focs 
es van apagar a temps, amb la intervenció dels bombers i  només 
un dels contenidors va quedar inutilitzable.

    Bretolada a contenidors

CONSELLS PER EVITAR INTOXICACIONS AMB 
L'ENCESA D'APARELLS DE CALEFACCIÓ

Davant l'arribada del fred i l'encesa de calefaccions i calderes, cal 
prendre mesures d'autoprotecció per evitar intoxicacions per monòxid 
de carboni.
- Cal comprovar el bon estat de les calderes, escalfadors i estufes de 
combustió (gas, llenya,...) abans de començar a fer-ne ús aquesta 
temporada
- Cal assegurar-nos que una persona autoritzada fa la revisió dels 
aparells, per evitar accidents i intoxicacions per monòxid de carboni
- Garantiu sempre que les reixetes i elements de ventilació a les estances 
on estan aquests aparelles no estan obturats: és necessari per evitar 
asfíxies o intoxicacions per mala combustió.
El monòxid de carboni és un gas incolor, inodor, insípid i no irritant 
que es produeix quan combustibles com ara el gas, la fusta, el carbó o 
el petroli no es cremen completament (combustió incompleta o mala 
combustió) i produeixen un excés d'aquest gas tòxic. A l'àmbit domèstic, 
es pot produir a xemeneies, calderes, escalfadors d'aigua, assecadores de 
gas, estufes de gas, llenya o altres combustibles i forns de cuina que no 
funcionen bé.
• Per a més informació: interior.cat/intoxicacioestufes
• Telèfons d'interès: Policia Local 93 864 96 96.    Emergències 112

    Agressió a una menor

Els Mossos d'Esquadra estan investigant un cas d'agressió a una 
menor que va tenir lloc el dia 4 de novembre al passeig de la 
Carrerada. Un individu va baixar d'un cotxe i va intimidar i va 
agredir verbalment a una menor, la qual es va poder desfer de 
l'agressor i fugir. La menor no va patir cap ferida.
D'altra banda, una patrulla de la Policia Local va localitzar el dia 
20 una moto que havia estat robada i va ser retornada al seu 
propietari.

Gaudeix del nostre web !!
Entra a 

www.alzinapalau.com
i hi trobaràs tot el contingut d’aquesta revista més 

seccions dinàmiques per a donar la teva opinió.

Entra-hi !!

Agenda Cultural • NOVEMBRE

dimecres, 19
08h | Masia de Can Cortès 
SORTIDA: El màgic món del tren. La 
cripta d'Oristà 
Dia de pagament: 10 de novembre.  Preu: 15 €
Organitza: Casal de la Gent Gran

divendres, 21
20h | Masia de Can Cortès
CONFERÈNCIA a càrrec de la 
musicòloga Anna Costal: La Sardana al 
Segle XX 
Organitza: Agrupació Sardanista de Palau-solità 
i Plegamans

diumenge, 23
11h | Església Sant Genís 
BALLADA DE SARDANES. Diada del 
Soci. Cobla Ciutat de Terrassa
Organitza: Agrupació Sardanista de Palau-solità 
i Plegamans
12h | Castell de Plegamans 
CONCERT DE SANTA CECÍLIA 
Organitza: Ajuntament de Palau- solità i 
Plegamans

dilluns, 24
18h | Masia de Can Cortès 
TALLER DE LECTURA FÀCIL PER A 
ADULTS: Mary Poppins de P.L. Travers
Organitza: Ajuntament amb la col·laboració del 
Servei de Català

dimarts, 25
18h | Masia de Can Cortès 
DIA INTERNACIONAL DE 
L'ELIMINACIÓ DE LA VIOLÈNCIA 
CONTRA LA DONA. Xerrada a càrrec 
de Joan Carles Herrera. Violència de 
gènere, un acte casual o un estat de 
desvalorització de la dona?
Organitza: Associació Dones per les Dones
18h | Masia de Can Cortès 
CLUB DE LECTURA JUVENIL: El príncep 
de la boira de Carlos Ruíz Zafón 
Organitza: Ajuntament de Palau- solità i 
Plegamans amb la col·laboració de l'Associació 
Taller de les Arts

dijous, 27
20h | Biblioteca Municipal 
CLUB DE LECTURA LLEGINT-TE. 

Primavera, estiu, etcètera. Marta 
Rojals. Editorial la Magrana
Organitza: Associació Taller de les Arts amb la 
col·laboració de l'Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans

divendres, 28
22h | Teatre de la Vila 
PROGRAMACIÓ ESTABLE DE TEATRE. 
Ego de la Sala Flyhard
Preu de l'entrada 12€ i descomptes especials. 
Venda anticipada: Masia de Can Cortès (a 
partir del dimarts 25 de novembre, de 16 a 
21 h) 
Organitza: Ajuntament de Palau- solità i 
Plegamans amb el suport de la Diputació de 
Barcelona i la Generalitat de Catalunya

diumenge, 30
18.30h | Teatre de la Vila 
MOSTRA DE TEATRE AMATEUR: 
L'Escotilló. Homes a càrrec del grup 
TEA 345 de Mas Rampinyo.
Preu de l'entrada 5€
Organitza: Agrupació Teatral Farrigo-Farrago

cursos________________________
divendres, del 19 de setembre al 28 de 
novembre
Als Tallers de Can Malla 
ESCOLA DE PESSEBRISME
Preu: 18 € per als socis, 25 € per als no socis. 
Abonament el primer dia de classe.
Inscripcions a partir de 12 anys o de 8 
anys acompanyats d'un adult. Data límit 
d'inscripcions 15 de setembre de 2014.
De 17.30 a 20h
Organitza: Associació Pessebrista de Palau-
solità i Plegamans.

exposicions____________________
a la Masia de Can Cortès de dilluns a 
divendres: de 10 a 14h i de 16 a 22h, 
dissabte: de 10 a 14h
del 27 d'octubre al 8 de novembre
Exposició: quadres de sorra
Organitza: Associació Dones per les Dones
del 8 al 22 de novembre
Exposició: pintura
Organitza: Associació Dones per les Dones
del 24 de novembre al 9 de desembre
Exposició: pintura
Organitza: ACO Expressament



Camí Reial, 110 • Tel. 93 864 62 09
Palau-solità i Plegamans

Anselm Clavé, 60 • Tel. 93 841 92 45
Lliçà d'Amunt

dissenys exclusius • taller propi
i a més, tot allò que desitges en joieria. 

TOTES LES MARQUES AL TEU ABAST


